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Protokół nr VI 

z VI sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się w dniu 29 sierpnia  

2024 roku w Sali Konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie.   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył VI sesję 

Rady Miejskiej w Brwinowie witając wszystkich obecnych na sali. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad VI sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie, informując jednocześnie, że obecnych jest 18 radnych, czyli 

podejmowane przez Radę Miejską rozstrzygnięcia będą prawomocne. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów.  

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 

2023 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-

2034 (RM0006.50.2024); 

5.2. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 

20 grudnia 2023 r. (RM0006.51.2024); 

5.3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok ( RM0006.49.2024); 

5.4. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Otrębusy gmina 

Brwinów (ul. Komorowska) (RM0006.44.2024); 

5.5. udzielenia Województwu Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

w ramach przedsięwzięcia wieloletniego „Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną 

między jst na dofinasowanie własnych zadań inwestycyjnych: Rozbudowa dwóch 

skrzyżowań na drodze wojewódzkiej nr 719 na terenie gminy Brwinów” 

(RM0006.47.2024); 

5.6. rozpatrzenia skargi na brak udzielenia informacji publicznej (RM0006.48.2024); 

5.7. przyjęcia planu Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Rady Miejskiej w Brwinowie 

na okres od 01.09.2024 roku do 31.12.2024 roku (RM0006.46.2024); 

6. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

7. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

8. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

9. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

10. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

11. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował radnych, że po terminie 

zwołania sesji wpłynął dodatkowy projekt uchwały i zaproponował, aby wprowadzić do porządku obrad 

następujący punkt: 5.8 „przejęcia w sezonie zimowym 2024/2025 zadań z zakresu zarządzania 

drogami powiatowymi, obejmujących zimowe utrzymanie dróg powiatowych, ścieżek 

rowerowych, ciągów pieszo-rowerowych i chodników leżących w granicach administracyjnych 

Gminy Brwinów wraz z jednorazowym pozimowym uprzątnięciem zanieczyszczeń powstałych 

w wyniku stosowania środków zabezpieczających drogi przed oblodzeniem 

(RM0006.52.2024)”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku obrad o pkt 5.8 „przejęcia w sezonie zimowym 2024/2025 zadań  

z zakresu zarządzania drogami powiatowymi, obejmujących zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych, ścieżek rowerowych, ciągów pieszo-rowerowych i chodników leżących  

w granicach administracyjnych Gminy Brwinów wraz z jednorazowym pozimowym 

uprzątnięciem zanieczyszczeń powstałych w wyniku stosowania środków zabezpieczających 

drogi przed oblodzeniem (RM0006.52.2024)”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Kozłowski, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki poinformował,  

że porządek obrad został zmieniony przez Radę Miejską.  

 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński, przedstawiając krótką prezentację,  

dotyczącą przetargów w Gminie Brwinów. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki informując,  

że trwają prace nad wprowadzeniem zmian do obowiązującego Statutu Gminy Brwinów. 

Poprosił o składanie wniosków bądź uwag do statutu do Przewodniczącej Komisji  

do opracowania propozycji zmiany Statutu Gminy Brwinów Pani Natalii Niewiadomskiej- 

Pasieki, ewentualnie do pozostałych członków Komisji. 

 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia  

2023 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.50.2024); 
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Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja jednogłośnie wyraziła swoją pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że do projektu uchwały była 

zgłoszona autopoprawka która została wprowadzona i omówiona.  

 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.50.2024) z autopoprawkami; 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, 

Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Kühn, Marek Rosiński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Kozłowski, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta przez Radę Miejską. 

 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.51.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kłosiński informując, że w tym projekcie uchwały 

również była autopoprawka, która została wprowadzona i omówiona.  

 

Głosowano w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.51.2024) z autopoprawkami; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Kozłowski, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

5.3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok ( RM0006.49.2024); 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Radny Maciej Żukowski mówiąc, że komisja 

zaopiniowała projekt pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok ( RM0006.49.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Kozłowski, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.4. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Otrębusy gmina Brwinów 

(ul. Komorowska) (RM0006.44.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Otrębusy gmina Brwinów  

(ul. Komorowska) (RM0006.44.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
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Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Kozłowski, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że Rada 

Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

5.5. udzielenia Województwu Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

w ramach przedsięwzięcia wieloletniego „Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną 

między jst na dofinasowanie własnych zadań inwestycyjnych: Rozbudowa dwóch skrzyżowań 

na drodze wojewódzkiej nr 719 na terenie gminy Brwinów” (RM0006.47.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie 

udzielenia Województwu Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

w ramach przedsięwzięcia wieloletniego „Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną 

między jst na dofinasowanie własnych zadań inwestycyjnych: Rozbudowa dwóch skrzyżowań 

na drodze wojewódzkiej nr 719 na terenie gminy Brwinów” (RM0006.47.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, 

Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata 

Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Adamczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Kacper Kozłowski, Marta Obara-Michlewska, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.6. rozpatrzenia skargi na brak udzielenia informacji publicznej (RM0006.48.2024); 

 

Głos zabrała Radna Hanna Jankowska omawiając projekt uchwały oraz wskazała  

i wytłumaczyła autopoprawki.  

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia skargi na brak udzielenia informacji publicznej (RM0006.48.2024)  

z autopoprawką; 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Kozłowski, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.7. przyjęcia planu Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Rady Miejskiej w Brwinowie  

na okres od 01.09.2024 roku do 31.12.2024 roku (RM0006.46.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował, 

że Komisja zasugerowała autopoprawki do planu pracy i poprosił o ich wprowadzenie.  

 

Głos zabrała Radna Karolina Krupa sugerując, że w planie pracy Komisji Inwestycji, 

Rolnictwa i Ekologii powinien znaleźć się punkt dotyczący Strategii Rozwoju Gminy Brwinów 

i opracowania Planu Ogólnego. Radna zawnioskowała o wpisanie dodatkowych punków  

do planu pracy Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii poinformował o wprowadzeniu 

autopoprawek do planu pracy Komisji. Następnie poprosił Wysoką Radę o zaakceptowanie 

planu pracy Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii z omówionymi autopoprawkami.  

 

Głos zabrał Radny Marek Rosiński z prośbą do Przewodniczącego Komisji Inwestycji, 

Rolnictwa i Ekologii Macieja Żukowskiego o zwołanie na 5 września 2024 roku Komisji  

w sprawie Planu Ogólnego. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski odpowiedział 

Radnemu Markowi Rosińskiemu, że komisja zostanie zwołana na 5 września. 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia planu Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Rady Miejskiej w Brwinowie na okres 

od 01.09.2024 roku do 31.12.2024 roku (RM0006.46.2024) z autopoprawką; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
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Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.8. przejęcia w sezonie zimowym 2024/2025 zadań z zakresu zarządzania drogami 

powiatowymi, obejmujących zimowe utrzymanie dróg powiatowych, ścieżek rowerowych, 

ciągów pieszo-rowerowych i chodników leżących w granicach administracyjnych Gminy 

Brwinów wraz z jednorazowym pozimowym uprzątnięciem zanieczyszczeń powstałych  

w wyniku stosowania środków zabezpieczających drogi przed oblodzeniem (RM0006.52.2024) 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, 
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Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, 

Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Adamczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół z I sesji został zatwierdzony.  

 

7. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, 

Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, 

Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Adamczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół z II sesji został zatwierdzony.  

8. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew 

Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, 

Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata 

Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Barbara Koralewska 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół z III sesji został zatwierdzony. 

 

 

9. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, 

Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata 

Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Marta Obara-Michlewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół z IV sesji został zatwierdzony. 

 

10. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata 

Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Adam Adamczyk, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kacper Kozłowski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół z V sesji został zatwierdzony. 

 

 

11. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Radny  Maciej Żukowski zwrócił się z wnioskiem dotyczącym wyznaczenia miejsca 

postojowego dla osób z niepełnosprawnościami w pobliżu wejścia do nowej siedziby Poczty 

Polskiej. Zapytał również o plany przebudowy ulicy Wiejskiej oraz spotkanie z mieszkańcami 

tej ulicy.  

Głos zabrał Radny Grzegorz Mieszała zwracając się do Burmistrza o udostępnienie 

informacji na temat ofert, które wpłynęły na modernizację placu zabaw w Kaniach oraz o zgodę 

na zakup zwierciadła i jego montaż przy skrzyżowaniu Strefowej z Wiosenną.  

Głos zabrała Radna Magdalena Szymczukiewicz zwracając się do Burmistrza z pytaniem  

o remont dachów w placówkach oświaty. 

Głos zabrał Radny Roman Wachnik z prośbą o zainstalowanie na ulicy Baśniowej od strony 

Płochocina systemu dyscyplinowania kierowców.  

Głos zabrał Radny Marek Rosiński w sprawie finasowania remontów, renowacji pomników 

i mogił. Zauważył, że duże środki finansowe przekazywane są na to z budżetu gminy. Natomiast 

można zwrócić się do Instytutu Upamiętnienia Walk i Męczeństwa w Warszawie, która 

finansuję nawet w 100 % takie przedsięwzięcia. Dodatkowo chciałby uzyskać więcej informacji 

na temat renowacji pomnika w parku.  

Głos zabrała Radna Hanna Jankowska pytając, czy istnieje jakieś rozwiązanie,  

aby spowolnić kierowców przy ulicy Przyszłości. 

Głos zabrał Radny Grzegorz Mieszała zwracając się do Burmistrza z pytaniem o Kartę Dużej 

Rodzinny. Czy jest szansa na zniżki w obiektach sportowych innych Gmin? 

Głos zabrała Radna Agata Tymińska omawiając problem mieszkańców dotyczący odpadów 

zielonych. Mieszkańcy skarżą się na małą ilość worków, które otrzymują.   

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński odpowiadając po kolei na pytania 

Radnych.  

Na wniosek Radnego Macieja Żukowskiego odnośnie do miejsca postojowego pod placówką 

Poczty Polskiej, zauważył, że temat wyznaczenia miejsca postojowego dla osób  

z niepełnosprawnościami przy Rynku był już omawiany, jeszcze zanim przeniosła się tam 

placówka Poczty, ale ze względu na wymogi dotyczące wymiarów takiego miejsca, nie udało 

się tego zrealizować. Temat będzie jeszcze analizowany. Co do ulicy Wiejskiej to projekt 

aktualizacji dokumentacji ulicy zostanie wprowadzony na przyszły rok do budżetu. Przyłącza 

energetyczne zostaną wykonane metodą napowietrzną i ziemną, mieszkańcy będą mogli 

wybrać sobie rodzaj przyłącza z którego będą chcieli skorzystać.  

Na pytanie Radnego Grzegorza Mieszały Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński odpowiedział, 

że oferty mocno przekraczały budżet tej inwestycji i być może trzeba będzie zmienić jej zakres. 

Jeżeli chodzi o zwierciadło na skrzyżowaniu – jak sprostowano – ulicy Nadarzyńskiej  
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z Wiosenną, to było dwukrotnie analizowane ustawienie lustra na skrzyżowaniu i nie widzi 

potrzeby montowania go. Widoczność jest dobra zarówno w dzień jak i w nocy.  

Zwracając się do Radnego Romana Wachnika, Burmistrz zwrócił uwagę na to, że ulica 

Baśniowa jest drogą wojewódzką i wszystkie elementy dyscyplinowania kierowców były 

ustawione przez Województwo Mazowieckie. Jeżeli mieszkańcy chcą to można taką inwestycję 

sfinansować z funduszu sołeckiego bądź zwrócić się z wnioskiem do Mazowieckiego Zarządu 

Dróg.  

Co do remontu dachów w placówkach oświaty Burmistrz poprosił swojego zastępcę Burmistrza 

Sławomira Walendowskiego o udzielenie odpowiedzi. Zastępca Burmistrza Sławomir 

Walendowski odpowiedział na pytanie Radnej Magdaleny Szymczukiewicz, że po zakończeniu 

wszystkich remontów zostaną przedstawione szczegółowe informacje na temat wykonania 

zadań inwestycyjnych i remontowych w placówkach oświatowych.  

Odpowiadając na pytanie Radnego Marka Rosińskiego odnośnie remontu pomnika Burmistrz 

Gminy Arkadiusz Kosiński, zauważył, że sprawa jest bardziej skomplikowana z racji 

obowiązujących przepisów. W gminie Brwinów zostały już dwa ostatnie pomniki do remontu i 

w niedługim czasie na pewno będą poddane renowacji. Odnośnie do podjęcia współpracy  

z instytucją upamiętniającą walki i męczeństwo to na pewno zapoznamy się z ofertą 

współpracy. 

Jeżeli chodzi o pytanie Radnej Hanny Jankowskiej o prędkość na ulicy Przyszłości to nie 

możemy wiele zrobić. Ulica Przyszłości jest drogą powiatową na której nie dopuszcza się 

pewnych elementów uspokojenia ruchu. Naruszenia przepisów należy zgłaszać Policji. 

Na pytanie Radnego Grzegorza Mieszały Burmistrz odpowiedział, że oczywiście jest taka 

szansa aby wykupić zniżki w ośrodkach sportowych innych gmin tylko wiąże się to  

z konkretnymi wydatkami. Dlatego nie podpisujemy żadnej takiej umowy gdyż nie każdy  

z mieszkańców z tego skorzysta a są ważniejsze i bardziej przydatne każdemu inwestycje.   

Na pytanie Radnej Agaty Tymińskiej Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński pokrótce 

przedstawił problem z odpadami komunalnymi i liczbą worków, które otrzymują mieszkańcy. 

Burmistrz zwrócił uwagę na konstrukcję budżetu gminy i przedstawił jak dużo pieniędzy 

Gmina dokłada do wywozu śmieci. Zwiększenie limitów, czyli odbieranie większej ilości 

odpadów oznacza tyle, że ktoś musi za to zapłacić. Nie chcemy podnosić opłat za wywóz śmieci 

mieszkańcom, więc musiałaby to pokryć gmina, która i tak płaci od tony odebranych odpadów 

gigantyczne kwoty. Mieszkańcy mogą dokupić worki albo wywieźć odpady do PSZOK-u. 

Głos zabrał Radny Maciej Żukowski, by dopytać czy planowane jest spotkanie  

z mieszkańcami ulicy Wiejskiej. 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński wyjaśnił, że stanowiska mieszkańców w sprawie przyłączy 

energetycznych są na tyle rozbieżne, że kolejne spotkanie byłoby bezcelowe. 

Głos zabrał mieszkaniec gminy Brwinów Pan Wojciech ******** zwracając uwagę,  

na problem z oświetleniem terenu na którym odbyły się dożynki Gminy Brwinów. Pan 

Wojciech, uważa, że teren  był za słabo oświetlony co było uciążliwe dla wszystkich 

uczestników imprezy. Drugi problem z jakim zwrócił się do Pana Burmistrza, to zbyt mała 

powierzchnia placówki Poczty przy ulicy Wiejskiej.  
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Głos zabrał Burmistrz Gminy Brwinów Arkadiusz Kosiński odpowiadając na zadanie pytania. 

Odnośnie do oświetlenia terenu,na którym odbyły się dożynki, to nie urząd gminy był 

organizatorem tylko Ośrodek Kultury, jednak Burmistrz zobowiązał się przekazać te uwagi. 

Natomiast w kwestii Poczty nie możemy nic zrobić ponieważ Poczta Polska jest spółką Skarbu 

Państwa. Jako gmina nie mamy wpływu na to, jak realizuje swoje usługi wobec mieszkańców.  

12. Zamknięcie sesji 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie VI Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 


